
HODNOCENÍ SPORTOVNÍ ČINNOSTI KLUBU 2020 
 

Zpráva pro členskou schůzi dne 23. června 2021 

 
Průběh roku 2020 velice ovlivnila pandemie nákazy Covid-19 a restrikce vlády. 

Prakticky žádná z mládežnických kategorií neměla svou oficiální soutěž pouze přípravné zápasy. 

Muži hráli 2. ligu, která se ale bohužel nedohrála. 

  

Po sportovní stránce hodnotím jako neúspěch převážně toto: 

 v kategoriích U14 a U16 jsme byli nuceni, pro nedostatek vlastních hráčů, vytvořit 

společenství s SMH Ostrava. U14 pod hlavičkou Havířova a U16 pod hlavičkou Ostravy 

 i přes možné vytvoření společenství s SMH Ostrava jsme nebyli schopni vytvořit tým v 

kategorii U19 

 v kategorii Mužů jsme se již po několikáté neúčastnili turnajů rugby 7's ani závěrečného 

MČR 

 ani v roce 2020 se nám nepodařilo výrazněji omladit trenérské kádry hlavně v 

dorosteneckých kategoriích 

 nepodařilo se v klubu vyškolit žádného nového rozhodčího 

 

 

Za úspěchy se dají považovat zejména tyto věci: 

 podařilo se dále rozvinout projekt cvičení školek, který už probíhal ve spolupráci se 6 ti 

školkami 3x týdně po 2 cvičících hodinách 

 v návaznosti na cvičení školek se daří rozvíjet odpolední cvičení ragby kroužku pro děti od 

4 – 6 let (v současnosti cca 17 dětí a cvičení 2x týdně) 

 po dlouhé době jsme obsadili kategorii U8 a zúčastnili se několika turnajů (momentálně 

jsme schopni na turnajích hrát se dvěma týmy v této kategorii) 

 podařilo se získat jednoho hlavního trenéra Ondru Kubalu, který trénuje U10 a dalšího 

asistenta U12 Kristýnu Čapkovou 

 proběhl klubový příměstský ragbyový tábor 

 v klubu máme nově rozvojového trenéra unie pro střední a severní Moravu 

 máme dalšího trenéra s licencí B 

 úspěšná integrace mladých hráčů z kategorie U19 do seniorské kategorie, výrazné omlazení 

týmu s předpokládaným výkonnostním vrcholem v horizontu pěti let. 

 uspořádání dvou turnajů mladších žáků v červnu a září 2020. 

 

 

Toto je jen stručné hodnocení sportovní činnosti v roce 2020. Sportovní dění v klubu výrazně 

ovlivnila pandemie a proto sportovní činnost klubu v roce 2020 nemusí plně korespondovat s vizí 

rozvoje kubu dle schváleného Plánu rozvoje. 

 

 

Patrik Kovács 

Sportovní ředitel 


